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Nazi crimes on trial in the Federal Republic of Germany and Austria in the 1950s and 1960s

 
in German:
Nationalsozialistische Verbrechen vor Gericht in der Bundesrepublik Deutschland und Österreich in den 1950er- und 1960er-Jahren

Project

 

Description

Based on a traveling exhibition by the Fritz Bauer Institute and the Jewish Museum Frankfurt am Main on the activities of Fritz Bauer, probably
the most important Jewish remigrant and later Hessian Attorney General, who among other things planned the Frankfurt Auschwitz trial, a
simultaneous symposium will analyze and compare developments in the legal confrontation with crimes in Austria and the FRG during the Nazi
era.

in German:
Ausgehend von einer Wanderausstellung des Fritz Bauer Instituts und des jüdischen Museums Frankfurt am Main über die Tätigkeit des wohl
bedeutendsten jüdischen Remigranten und späteren Hessischen Generalstaatsanwalts Fritz Bauer, der unter anderen den Frankfurter Auschwitz
Prozess plante, sollen in einem gleichzeitig stattfindenden Symposium die Entwicklungen in der juristischen Auseinandersetzung mit den
Verbrechen in Österreich und der BRD zur Zeit des Nationalsozialismus analysiert und miteinander verglichen werden.

Applicant

Association for the Scientific Appraisal of Contemporary History c/o the Institute for Contemporary History at the University of Vienna

in German:
Verein zur wissenschaftlichen Aufarbeitung der Zeitgeschichte c/o Institut für Zeitgeschichte der Universität Wien

Website

http://www.verein-zeitgeschichte.univie.ac.at

Location

Austria |  show on map 

Approved

15 May 2020

Category

Symposium, seminar, conference, workshop

Type

Commemoration / remembrance

Funding

National Fund budget

Please note

The project contents and descriptions are based primarily on the submissions of the project applicants. These submissions are edited for
publication and translated into English. Although it is subjected to rigorous checks, the National Fund does not guarantee the accuracy or
completeness of the information provided.
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